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W odpowiedzi na Pani pismo skierowane do Rady Dzielnicy Sławin drogą mailową,                    

z prośbą o dostarczenie dokumentacji zgłoszeniowej wszystkich istniejących aktualnie anten   

i radiolinii zainstalowanych na dachu hotelu „Willowa” oraz o zajęcie się sprawą ich 

promieniowania przez Radę Dzielnicy Sławin informujemy, że członkowie Rady Dzielnicy 

Sławin podzielają Pani negatywną opinię co do lokalizacji anten i radiolinii zainstalowanych 

na dachu hotelu „Willowa” i jej obecnej rozbudowy w roku 2017. Podzielamy opinię,            

że może to wpłynąć na zdrowie i życie naszych mieszkańców. Doceniamy też zaangażowanie    

w tą sprawę od lat Pani i Pana W. Olszty. 

Dokumentację zgłoszeniową może Pani uzyskać składając w Wydziale Ochrony 

Środowiska UM Lublin wniosek o informację o środowisku dotyczący zgłoszenia oraz zmian 

przekazanych przez operatora anten.  

Ponadto z załączonej przez Panią dokumentacji sprawy wynika, że została wyczerpana droga 

możliwych interwencji w zakresie nadzoru budowlanego i Wojewody. Proponujemy, by w tej 

sytuacji wystąpiła Pani o powtórne bezstronne pomiary natężenia promieniowania            

pod nadzorem Wydziału Ochrony Środowiska UM Lublin. 

Członkowie Rady wielokrotnie uczestniczyli w sprawach dotyczących emisji                   

z nadajników, w tym też masztu na Willowej, wspierając mieszkańców. Wiemy, że te sprawy 

wymagają poświęcenia wielu czasu i są trudne do rozwiązania z powodu nie wystarczających 

przepisów prawa. Dlatego sugerujemy w tej sprawie zwrócenie się do parlamentarzystów     

w celu zmiany przepisów prawa dotyczących instalowania anten. 
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